
 

Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia komisie zdravotníctva a sociálnych vecí pri MZ vo Fiľakove, 

konanej v n.o. Nezábudka vo Fiľakove,  dňa 15.4.2019. 
 

Prítomní :   na zasadnutí boli prítomní všetci členovia komisie 

 

Program:   1. Otvorenie 

                    2. Aktuálne záležitosti v sociálnej oblasti – stav v poskytovaní služieb v n.o. 

                    3. Návrh VZNč.1/2019 o poskytovaní soc.služieb - výklad 

                    4. Záver 
 

K bodu č.1: 

Zasadnutie komisie otvorili a členov komisie privítali predseda Jozef Tankina a riaditeľka n.o. 

Nezábudka Mária Veliká. 

 

K bodu č.2: 

Riaditeľka n.o. v stručnosti oboznámila členov komisie s aktuálnym počtom klientov, 

zdôraznila že pribúda veľa takých, kde je vysoký stupeň odkázanosti, teda sú zväčša ležiaci 

a starostlivosť je o nich náročná. Preto sa aj málo z nich zapája do spoločenských aktivít, 

zdržujú sa len na lôžku, prípadne v malom priestore svojej izby. Chýba im kontakt s vonkajším 

prostredím, prechádzky, ľahké spoločenské činnosti a pod. Možno by bolo dobré, ak by prišiel 

záujem zvonku, aby ich chodili navštevovať študenti stredných škôl, alebo členovia 

dôchodcovských organizácií.   

K bodu č.3: 

Členovia komisie boli potom podrobne informovaní o návrhu VZN č.1/2019 o poskytovaní 

sociálnych služieb a zvýšení úhrad a poplatkov v n.o.Nezábudka, ktoré sa bude prejednávať na 

aprílovom zasadnutí MZ. K novému cenníku úhrad nemal nikto žiadne dotazy a pripomienky. 

 

 Návrh na uznesenie : 

1. Komisia ukladá tajomníčke zabezpečiť stretnutie riaditeľky n.o. , vedúcej KD, predsedu 

MsO JDS a predsedu našej komisie k prejednaniu možností ďalšej spolupráce všetkých 

organizácií. (predbežný termín stretnutia – 24.4.2019) 

 

K bodu č.4: 

Po vyčerpaní celého programu zasadnutia poďakoval predseda členom komisie za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

       

 

 

 

                                                                                                            Jozef Tankina, v.r. 

                                                                                                              predseda komisie 

 

 

Zapísala:  

Iveta Cíferová  

tajomníčka komisie 

 

 
 


